
Díky možnosti pracovat ve studiu Moje lampa jsem mohla v praxi poznat a vyzkoušet si nejen 

marketing, ale také si rozšířit obzory a vyzkoušet si praktické činnosti. 

Ve studiu Moje lampa jsem se zdokonalila v marketingu, úpravě fotek a videí, komunikací s lidmi. 

Praxe ve firmě mi pomohla uvědomit si všechny mé slabé stránky a chyby, které dělám v oblasti 

marketingu, což je pro můj obor velmi důležité. Praxe mi pomohla získat novou a důležitou 

zkušenost. 

Valeriia Abramova, únor 2022 
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